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Ajuntament de
Masarac

EDICTE

Soledat Torrent Cascante i Ignasi Fer-
randiz Bofill han presentat el projecte
tècnic per a reforma d’una masia rural
a la finca Can Fàbrega.

D’acord amb el procediment establert
per l’article 48 de la Llei d’urbanisme,
es sotmet a informació pública per un
termini d’un mes, durant el qual es
podrà consultar a les oficines munici-
pals en horari d’oficina i presentar les
al·legacions que es considerin perti-
nents.

Masarac, 1 d’abril de 2010.
Lluís Pujol Molas
Alcalde

La provisionalitat ve do-
nada perquè les afecta-
cions es van haver de repa-
rar ràpidament, davant les
desenes de milers de per-
sones que estaven sense
llum, i també pel compro-
mís que no hi hauria pro-
blemes per Setmana San-
ta. Endesa ha admès que
en molts pocs casos la so-
lució que s’ha pres per ga-
rantir el subministrament
ha estat la definitiva, i que
això s’ha limitat només a
algunes línies i a les subes-
tacions. Empalmaments,
pals de fusta prefabricats i
apuntalament de torres
han estat els mètodes que
la companyia ha utilitzat
per assegurar el servei.
Ara, un cop ha transcorre-
gut amb èxit el període crí-
tic de Setmana Santa, En-
desa i les empreses que ha
subcontractat ja estan tre-
ballant en la reconstrucció
definitiva de les línies,
d’acord amb uns criteris
que permetin reforçar les
estructures davant
d’aquest tipus d’episodis.

Treuen els generadors
Els 240 grups electrògens
que s’han mantingut a la
gran majoria de municipis
de la Costa Brava ja s’es-
tan retirant de mica en mi-
ca. S’havien deixat a la via
pública o en espais que ha-
vien aconsellat els matei-

xos ajuntaments, per la por
que amb l’arribada del tu-
risme de Setmana Santa
qualsevol eventualitat po-
gués tornar a deixar la gent

sense llum. Al final no
s’han hagut d’utilitzar, i
Endesa ja els està retirant.
D’altra banda, encara hi ha
16 grups electrògens i pe-

tits generadors funcionant
en nuclis rurals, on al cap
d’un mes encara no s’han
pogut reparar les avaries a
la xarxa elèctrica.

Encara hi ha setze grups electrògens en funcionament en alguns nuclis aïllats

Gairebé totes les línies elèctriques
afectades pel temporal funcionen

encara de manera provisional
ORIOL MAS / Girona

● Els consells comarcals
de l’Alt i el Baix Empordà,
la Selva, el Gironès i el Pla
de l’Estany encara no han
enviat la carta a Endesa en
la qual fan un front comú
per exigir a l’elèctrica més
inversions a les comarques
gironines. Segons la presi-
denta del Consell del Giro-
nès, Cristina Alsina, està
previst que avui com a
molt tard tots els presi-
dents hagin firmat el docu-
ment, i llavors l’enviaran
immediatament a la com-
panyia. Alsina també ha
explicat que avui les tres
cambres de comerç –Giro-
na, Palamós i Sant Feliu de
Guíxols– decidiran si do-
nen suport a la iniciativa,
de manera que fessin més
força juntament amb els
consells comarcals per ne-
gociar amb Endesa: «No
volem que el tema s’oblidi
o es refredi, i no descartem
fer servir cap via», ha dit
Alsina.

● Després d’un mes de la nevada,
gairebé totes les línies elèctriques
afectades estan funcionant d’una
manera provisional. Segons s’ha ex-

Uns operaris, reparant ahir una torre a Salt. / O.M.

plicat des d’Endesa, fins ara els tre-
balls s’han centrat a garantir el sub-
ministrament elèctric, i ara, ja des-
prés d’una Setmana Santa en què no
hi hagut problemes, es tracta de res-

tablir la xarxa definitivament abans
del 30 de juny. Queden encara setze
grups electrògens en funcionament
que donen servei a diversos nuclis
aïllats; els altres ja s’estan retirant.

Els consells
encara no han
enviat la carta

● El Consell Comarcal del Baix Empordà ha dema-
nat 45 persones desocupades perquè netegin camins i
rieres, en vista del risc d’incendi que hi ha arran de les
destrosses causades per la nevada del 8 de març. La
mesura respon als plans d’ocupació de la Generalitat,
en què es preveu pagar 5.000 euros per tres mesos de
feina a cada treballador. La proposta comarcal es
concreta en la creació de 20 brigades a repartir entre
23 municipis petits de la comarca. La zona es dividirà
en 5 espais, cadascun amb 4 brigades, totes coordina-
des pel consell i el Consorci de les Gavarres. Platja
d’Aro i Forallac també han demanat brigades, i Santa
cristina d’Aro, Calonge i la Bisbal estudien fer-ho.

Desocupats per a la neteja
ALBERT VILAR / La Bisbal d’Empordà

BAIX EMPORDÀ

● El Consell Comarcal de la Selva ha vehiculat més
d’un milió d’euros en peticions d’indemnitzacions a
la companyia Endesa, per les apagades de llum a
causa de la debilitat de les torres elèctriques que no
van suportar la nevada del dia 8 de març. S’han fet
més de mil peticions, i les de més quantia són per
pèrdua d’aliments en botigues a causa de l’apagada
de frigorífics i congeladors, o per no haver pogut en-
cendre la calefacció als habitatges. D’altra banda,
l’Ajuntament de Lloret ha rebut reclamacions que
pugen a un import d’1.760.055 euros. Hi ha 1.965
denúncies contra Endesa, i 28 més contra Unión Fe-
nosa, Gas Natural i altres companyies.

Contra Endesa
J.M.S. / Santa Coloma de Farners

LA SELVA

● Els municipis que més van viure els efectes de les
nevades del Gironès tenen normalitzat el subminis-
trament elèctric, tot i que en alguns casos encara fun-
ciona amb precarietat i s’espera que abans de l’estiu
es pugui garantir amb normalitat. La principal pre-
ocupació dels alcaldes és la situació dels boscos. Ai-
xí es veu des de municipis com Girona, Llagostera o
Fornells de la Selva, amb grans extensions afectades
de massa forestal. Totes les poblacions prioritzen
l’adequació de zones de seguretat i marges de ca-
mins abans de l’estiu per minimitzar les conseqüèn-
cies que podria ocasionar. Fornells ha recollit 70 re-
clamacions de veïns i Llagostera, més d’un centenar.

La feinada als boscos
DANI VILÀ

GIRONÈS

● Els principals ajuntaments afectats per la nevada
consideren del tot insuficients les ajudes que rebran.
La Jonquera, per exemple, que va ser un dels munici-
pis que van tenir més problemes a causa del tall de
l’AP-7 i l’N-II, ha «facturat» 25.000 euros i només
en té assignats 9.000. Un mes després, però, el que
més preocupa és l’estat dels boscos. Al municipi jon-
querenc s’han fet malbé entre 300 i 400 hectàrees de
superfície forestal i, ahir mateix, l’Ajuntament va
presentar una sol·licitud per acollir-se a un pla d’ocu-
pació per poder disposar de dotze treballadors per
netejar-les. Portbou, que va ser a on es va tardar més
a restablir el subministrament, finalment no ha de-
nunciat Endesa, tot i la intenció inicial de fer-ho.

Ajudes insuficients
J.P.

ALT EMPORDÀ

● El maldecap al Pla de l’Estany els dies immediata-
ment posteriors a la nevada va ser per poder obrir els
camins de les cases de pagès, a fi que no quedessin
aïllades massa temps. Avui, les principals preocupa-
cions són mirar de recuperar els 270.000 euros que
els ajuntaments han pagat o deuen a empreses i pro-
veïdors que van participar en aquella feina, i l’estat
dels boscos. Si fa unes setmanes va ser el president
del Consell Comarcal, Jordi Xargay, qui va alertar
sobre aquest fet, ahir ho va fer Dolors Rovirola, al-
caldessa de Vilademuls (un dels pobles amb més su-
perfície forestal). «Van caure molts arbres i bran-
ques, els boscos estan molt malament i caldran mol-
tes ajudes per netejar-los», va resumir.

Preocupats pels boscos
R.E. / Vilademuls

EL PLA DE L’ESTANY


